
GRUNDEJERFORENINGEN SKELLET 

 

Referat fra bestyrelsesmøde den 29. marts 2018 

Deltog: Trine Mortensen, Palle Kjær, Peter Thorn, Matt Peschcke-Koedt, 

Afbud: Karl Jessing, Kimmie Fasberg 

 

Referat 

1. Referat. 

Referatet fra bestyrelsesmødet den 24. februar 2018 er godkendt. 

 

2. Hjemmesiden. 

Bestyrelsen er tilfreds med hjemmesiden og ønsker ikke, at et professionelt firma skal overtage redigering 

mv. Trine fortsætter som ansvarlig for hjemmesiden og videreudvikle på den. 

 

2) Ved GF2017 lovede bestyrelsen at lægge en anmodningsblanket på hjemmesiden, hvor medlemmerne 

kan anmode om at få tilsendt materiale og informationer digitalt. 

 

Bestyrelsen har undersøgt mulighed for at udvikle hjemmesiden til at kunne generere en sådan blanket.  

Prisen vil være 3500,- plus moms samt løbende udgifter til servicering af hjemmesiden. 

 

Bestyrelsen mener, at det er for administrativt tungt at lave en anmodningsblanket på hjemmesiden, det vil 

gøre det mere besværligt for bestyrelsen at holde medlemmernes mailadresser opdateret og det vil øge 

arbejdet for bestyrelsen i udsendelse af mail mv. 

 

Bestyrelsen beslutter, at vi fortsætter som hidtil med at sende elektronisk ud til de medlemmer der ønsker 

det, og som tilkendegiver dette ved at sende en mail til bestyrelsen eller lægge en anmodningsblanket i 

formand eller næstformandens postkasse.   

 
3. Skræntfodssikringen. 
I mødet den 28. oktober 2017 besluttede bestyrelsen, at Matt og Palle skulle indhente et tilbud mht. 
fremtidssikring af skræntfoden fra et andet firma end Zøllner.  
 
Der er ikke indhentet tilbud fordi der ikke har været entreprenører i området i vinter. 
 
Bestyrelsen har dd. har besigtiget trappen og har besluttet, at der skal ekstra sten på skrænten. Palle og 
Matt taler med Zøllner og eventuelt med andre entreprenører om at Skellet kobler sig på når en anden 
grundejer skal have sten. 
 
Endvidere taler Palle og Matt med de nye ejere mod vest og et evt. fremtidigt samarbejder.  
 
4. Vejene. 
Opdatering fra Palle og Peter der har været på den årlige gennemgang af vejene. 
 
Der er ingen akutte problemer, og vejene er ikke anderledes end de andre grundejere foreningers veje. Vi 
har områder under observation og vi reparerer som tidligere selv de akutte huller med beton, ca. 12-15 stk. 
 
5. Tilrettelæggelse af GF2018. 
Bestyrelsen tilrettelagde GF-2018. 
Indkaldelse inkl. bilag skal udsendes inden udgangen af uge 20 - Aftales på mødet den 5.maj 
 
6. Næste møde 
Lørdag den 5. maj kl. 10-12 hos Trine 
Vi skal gennemgå indkommende forslag og forberede udsendelse af indkaldelse til GF2018. 
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Trine laver forslag til beretning og sender til bestyrelsen inden for 14 dage fra dd. 

 
7. Eventuelt.  
Der var ingen punkter. 
 
 

 


